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Fråga till kommunstyrelsens ordförande om öppenheten och transparens kring vision 2030

Ur Michael Plogells månadsbrev till personalen:

 "En annan åtgärd vi vidtog var att sätta ut en ny vision för Bollebygd. Den tidigare hade 2025 
som måldatum, men den saknade en långsiktig handlingsplan. Vår nya vision ”Bollebygd 2030” 
har 2030 som slutdatum. Bollebygdalliansen ska nu under våren fastslå den plan som fordras för 
att vi ska nå de mål som planen föreskriver"

Som ledamot i fullmäktige undrar jag om vision 2030 som enligt ovanstående redan är klart. 

Hur har öppenheten och transparen fungerar i processen och var har beslutet fattats?

Peter Rosholm
Socialdemokraterna


